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Datum  : 10-5-2018 
 
Naam & fractie : Annemieke Wissink (PvdA) 
 
Onderwerp : Graafwerkzaamheden in weidevogelgebied 
 
 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Overijssel 
 
Het college/de Commissaris van de Koning wordt verzocht de volgende artikel 59-vragen 
schriftelijk te beantwoorden: 
 
Op 9 mei werden weidevogels in het natuurgebied de Overtoom opgeschrikt door de komt 
van een grote graafmachine die een watergang ging verdiepen. Hierbij is door omstanders 
waargenomen dat er minimaal 2 nesten van de tureluur zijn vernietigd. De Overtoom is 
een belangrijk gebied voor de weidevogels in Overijssel. In dit relatief jong natuurgebied 
zijn door de lokale IVN 140 verschillende vogelsoorten waargenomen, daarnaast groeien 
er bijzondere plantensoorten, zoals orchideeën.  
 
De fractie van de PvdA heeft hierover de volgende vragen: 
 

1. In de Tubantia lazen we dat de gronden waarop de werkzaamheden plaatsvonden 
provinciaal eigendom zijn maar beheerd worden door Staatsbosbeheer, klopt dat? 
Zo ja, is Staatbosbeheer op de hoogte gebracht van de voorgenomen activiteiten? 

2. Heeft de provincie opdracht gegeven en/of instemming verleend voor deze 
werkzaamheden?  

3. Wat is de noodzaak van de werkzaamheden en zijn de werkzaamheden in lijn met 
de provinciale ambitie voor bescherming van de natuur, meer specifiek de 
weidevogels? 

4. Voldeden de werkzaamheden aan de eisen van de nieuwe natuurwet, de vogel- en 
habitatrichtlijn en het provinciale natuurbeleid? 

5. Beschikten de opdrachtgevers en de uitvoerder over de juiste vergunningen en 
ontheffingen om deze werkzaamheden te verrichten? Zo nee, welke consequenties 
heeft dit voor de veroorzaker van de schade en diens opdrachtgever? Zo ja, hoe 
kan dat gebeuren in zo’n waardevol natuurgebied waar veel beschermde soorten 
voorkomen en dan ook nog midden in het broedseizoen van de daar aanwezige 
vogels? 

6. Wat is de omvang van de schade die is aangericht? En kan er nog iets gedaan 
worden om deze te herstellen? 

7. Bent u van mening dat er hier iets is misgegaan? Zo ja, wat en wat kunnen we 
hiervan leren om dergelijke situaties in de toekomst te voorkomen? 
 


